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     Protokół Nr LIV/22 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego   

VI kadencji 
odbytej w dniu 25 listopada 2022 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 

Punkt 1  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:05 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu, Skarbnika Powiatu, Panią Lidię 
Konwę- Naczelnika Wydziału Organizacyjnego, Naczelników Wydziałów Starostwa, 
Kierowników jednostek organizacyjnych  oraz wszystkich gości przybyłych na sesję.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 

że w sesji uczestniczy 17 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał . 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała Radnych, że na podstawie art. 15 
ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady 
Powiatu Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie 
Informacji Publicznej Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Treść listy obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała Radnych, że uchwałą  
Nr 595/2022 Zarządu Powiatu Drawskiego z dnia 23 listopada 2022 roku w sprawie 
zatrudnienia Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Darskowie została zatrudniona od 
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dnia 1 grudnia 2022 r. Pani Beata Szczurko na stanowisko Dyrektora Domu Pomocy 
Społecznej w Darskowie. Przewodnicząca Rady wraz z Panem Starostą wręczyli Pani 
Beacie Szczurko kwiaty i serdecznie pogratulowali wygranego konkursu. 

Treść odczytanej uchwały Zarządu Nr 595/2022 stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu.  

  

 

Punkt 2 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

  

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 

 

Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad LIV sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

  

 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji?  

 

 Głos zabrał Radny J. Kozłowski, który złożył wniosek o zmianę do porządku 
obrad sesji dotyczącą wprowadzenia w pkt. 9 ppkt. j – podjęcie uchwał- wniosku  
w imieniu grupy Radnych o odwołanie Radnej Barbary Głowackiej z funkcji 
Wiceprzewodniczącej Rady. Radny J. Kozłowski odczytał wniosek i dodał, że wniosek 
został złożony przez grupę Radnych. Wymagana ilość podpisów Radnych na tym 
wniosku się znajduje, dlatego wnoszę o zmianę do porządku obrad.  

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu zaproponowała, żeby był to pkt. 8 ze względu na 
konieczność wyjazdu służbowego Starosty Drawskiego.  
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Głos zabrał Radny J. Kozłowski, który powiedział, że w takim razie wnosi, aby 
wniosek złożony w imieniu grupy Radnych został umieszczony w pkt. 8 porządku 
obrad sesji. Następnie Radny J. Kozłowski złożył na ręce Przewodniczącej Rady 
wniosek grupy Radnych o odwołanie Wiceprzewodniczącej Rady. 

Treść złożonego wniosku grupy Radnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała Radnych, że punkt 8 porządku 
obrad będzie punktem 9, natomiast punktem 8 porządku obrad będzie punkt– Odwołanie 
Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu.   

 

Przewodnicząca Rady Powiatu przeczytała cały wniosek złożony w imieniu 
grupy Radnych – wniosek uzasadniamy utratą zaufania, niestosownym 
zachowaniem wpływającym na kształtowanie wizerunku całej Rady Powiatu oraz 
arogancją i brakiem obiektywizmu Radnej Barbary Głowackiej.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
przegłosowania zmiany do porządku obrad sesji – umieszczenie w punkcie 8 porządku 
obrad wniosku Radnego J. Kozłowskiego, złożonego w imieniu grupy Radnych  
o odwołanie Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu.  

 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
10 głosami „za”, przy  
  3 głosach „przeciw” 
  3 głosach „wstrzymujących się”  
przyjęła zmianę do porządku obrad sesji polegającą na umieszczeniu w pkt. 8 porządku 
obrad sesji wniosku grupy Radnych o odwołanie Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu 
Barbary Głowackiej. 
 
Nie głosował Radny Cyryl Turczyk.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że wniosek został przyjęty do porządku 
obrad w pkt.8. 
 
Lista imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

 



4 
 

 

Obowiązujący porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów : 

a) z LII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 21.10.2022 r. 
b) z uroczystej LIII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 08.11.2022 r. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
– druk nr  2935. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie między sesjami. 

8. Odwołanie Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu.  

9. Informacja o stanie środowiska w Powiecie Drawskim w roku 2021 – druk nr 
2936. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 
strzeżonym na 2023 rok  –  druk nr 2868; 

b) uchwalenia rocznego Programu współpracy Powiatu Drawskiego  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2023 – druk nr 2906; 

c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy w zakresie świadczenia usług 
publicznego transportu zbiorowego  –  druk nr 2889; 

d)  wyrażenia woli zawarcia porozumienia przez Powiat Drawski z Powiatem 
Świdwińskim i Powiatem Kołobrzeskim dotyczącego powierzenia Powiatowi 
Drawskiemu przez Powiat Świdwiński i Powiat Kołobrzeski organizacji 
przewozów o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego – druk nr 2890; 

e) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 
drawskiego – druk nr 2886; 

f)    o zmianie uchwały w sprawie wyboru delegata Powiatu Drawskiego do 
Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania – druk nr 2876; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań 
 z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób 
niepełnosprawnych  
w 2022 r. – druk nr 2910; 

h) zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2022 - druk nr  2927; 
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i)    o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2022 – 2037 – druk nr 2928. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

12. Komunikaty i sprawy różne.  

13. Zakończenie sesji. 

 

.                                                                                          

 
Punkt 3 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do przyjęcia protokołu z LII sesji Rady Powiatu odbytej w dniu  
21 października  2022 r. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała Radnych czy są pytania do protokołu. 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania nad 
przyjęciem protokołu z LII sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
21 października  2022 r.  

 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
15 głosami ,,za’’ przy 
  1 głosie ,,przeciw’’ i 
  1 głosie ,,wstrzymującym się’’ 
przyjęła protokół z LII sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 21 października  
2022 r. 
 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do przyjęcia protokołu z uroczystej  LIII sesji Rady Powiatu odbytej 
w dniu 8 listopada 2022 r. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała Radnych czy są pytania  do protokołu. 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania nad 
przyjęciem protokołu z uroczystej LIII sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 
8 listopada 2022 r.  

 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami ,,za’’ przy 
  0 głosach ,,przeciw’’ i 
  0 głosach ,,wstrzymujących się’’ 
przyjęła protokół z uroczystej LIII sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
8 listopada 2022 r. 
 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

Punkt 4 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu w okresie między sesjami. 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę  
S. Cybulę. 
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  Głos zabrał Starosta S. Cybula, który poinformował, że każdy z Radnych 
otrzymał sprawozdanie z prac Zarządu. W okresie między sesjami odbyło się 
 8 posiedzeń Zarządu i jeżeli są pytania to bardzo chętnie odpowie. 

 

Treść sprawozdania Starosty z prac Zarządu stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Radni mają pytania do protokołu?  

 Głos zabrał Radny M. Krężel, który poprosił  Starostę o więcej informacji 
odnośnie pkt. 25 na str, 10 sprawozdania – Dyskusja na temat wprowadzonego zakazu 
połowu ryb przez Przedsiębiorstwo Rybackie Złocieniec Spółka z o.o. 

 

 Głos zabrał Starosta, który powiedział, że uzyskaliśmy informacje, że firma, 
która dzierżawi jeziora zakazała wstępu i połowu ryb i tę informację chcieliśmy do 
końca wyjaśnić. Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska dostał zadanie, że ma 
sprawdzić u źródła, a jednocześnie rozeznać sytuację, czy to zostało prawnie 
wprowadzone.  

 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Starosty? 

Nikt z Radnych więcej pytań nie zgłaszał.  

   

Punkt 5 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski  
i zapytania Radnych. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o składanie interpelacji, wniosków  
i zapytań. 

  Głos zabrał Radny H. Szreta, który złożył interpelację dotyczącą przejścia dla 
pieszych na drodze krajowej nr 20, leżącego w okolicach osiedla czaplineckiego oraz 
kościoła pw. św. Jadwigi Królowej, jest to przejście dość niebezpieczne na wprost 
kościoła. Przejście to należy do najbardziej niebezpiecznych, znajdujących się na drodze 
krajowej nr 20 w obrębie miasta Złocieńca. Po tragicznych zdarzeniach  w tym miejscu 
zainstalowano nad przejściem ostrzegawcze, pomarańczowe światło oraz dodatkowe 
oświetlenie przejścia, są one pomocne dla kierujących i poruszających się tą drogą . Od 
długiego czasu światło to jest nieczynne, w chwili obecnej, przy jesiennych szarugach, 
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zwłaszcza, gdy zapada zmrok kierowcom  bardzo trudno jest w odpowiednim czasie 
dostrzec zbliżających się pieszych. Stwarza to zagrożenie dla bezpieczeństwa. 

Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że 1,5 roku temu wspólnie z Panem 
Rumowskim pisała do Zarządu Dróg Wojewódzkich w związku z tym, że mieszkańcy 
Złocieńca prosili, by zrobić tam wysepkę, jak jest wjazd do Drawska, żeby można było 
spowolnić, jednak nie wpłynęła żadna odpowiedź do dnia dzisiejszego . Jeśli chodzi  
o drogę  nr 20 Przewodnicząca Rady poprosiła, by dopisać do wniosku Pana H. Szrety, 
że na ulicy Drawskiej przejście dla pieszych jest donikąd, na trawnik, idzie z jednego 
chodnika na druga stronie, ale po drugiej stronie tego przejścia nie  ma. 

 

Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 10a do protokołu.  

 

 

 Głos zabrał Radny M. Krężel, który powiedział, że wjeżdżając do Złocieńca jest 
ograniczenie prędkości do 70 km/h, tam jest skrzyżowanie z ulicą Myśliwską i za 
skrzyżowaniem nie ma powtórzonego zakazu, tam można jechać dalej 90 km/h, więc 
ograniczenie prędkości można by było dalej pociągnąć do znaku obszar zabudowany.  

Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

 Głos zabrała Radna G. Polak, która złożyła interpelację dotyczącą analizy 
dokumentacji związanej z kontrolami przeprowadzonymi w PCPR w Drawsku Pom. 
 i zapytała jakie dalsze działania zostały podjęte w tej trudnej sprawie? 

Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

 W dalszej kolejności głos zabrał Radny K. Korczyński, który w nawiązaniu do 
zaawansowania prac na drodze Drawsko- Gudowo zapytał czy i jak została odebrana ta 
droga i kiedy jest przewidziany oficjalny odbiór tej drogi?  

Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała czy Radni mają jeszcze interpelacje, 
wnioski, zapytania. 

Nikt z Radnych więcej interpelacji i wniosków nie składał.  
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Punkt 6 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać  
głos. 

Nikt z obecnych głosu nie zabierał.  

 

Punkt 7 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między sesjami.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Genowefę Polak  
– Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju o przedstawienie 
sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 

Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki 
 i Rozwoju, która powiedziała, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju w dniu  
24 listopada wspólnie z pozostałymi Komisjami Rady na połączonym posiedzeniu 
wspólnie  debatowała nad dokumentami zawartymi w porządku obrad dzisiejszej sesji. 
W posiedzeniu uczestniczyło 14 Radnych oraz Skarbnik Powiatu Pani J. Andrykowska, 
Wicestarosta Pan W. Włodarczyk, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Pan  
R. Ziółkowski, Wicedyrektor PCPR-u Pani Kamila Kowalik i Naczelnik Wydziału 
Komunikacji i Transportu Pan D. Rumowski. Zgodnie z zaplanowanym porządkiem 
obrad członkowie połączonych Komisji wysłuchali komentarzy oraz wyjaśnień wyżej 
wymienionych gości. Dokument dotyczący stanu ochrony środowiska został 
zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. Komisja wspólna zaopiniowała wszystkie 
dokumenty na sesję Rady Powiatu pozytywnie. 

 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej Henryka Szretę i przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  
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Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan H. Szreta, który 
powiedział, że Komisja Rewizyjna spotkała się dwukrotnie, na posiedzeniach 
wspólnych Komisji. W dniu 25.10.2022 r. na wniosek Komisji Oświaty oraz Komisji 
Rewizyjnej, na której członkowie Komisji zapoznali się z protokołami  
z przeprowadzonych kontroli przez Komisje Rewizyjną oraz zespołu kontrolnego 
Starostwa w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pom. Zapoznano się 
z nieprawidłowościami wykazanymi w protokołach występującymi w kontrolowanej 
jednostce, zapoznano się z  wystąpieniami pokontrolnymi oraz odpowiedziami Dyrekcji 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Podczas posiedzenia przyjęto w głosowaniu 
3 wnioski z posiedzenia, które przekazano Pani Przewodniczącej Rady Powiatu. 
Ponownie członkowie Komisji Rewizyjnej spotkali się w dniu 24.11.2022 r. na 
wspólnym posiedzeniu zapoznając się i opiniując projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą 
Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – Panią Barbarę Głowacką i złożenie 
sprawozdania.  
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – 
Pani B. Głowacka, która powiedziała, że Komisja spotkała się raz w dniu 24.11.2022 r., 
gdzie omówiono i zaopiniowano materiały na sesję.  

 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Oświaty- radnego Romualda Kurzątkowskiego.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty R. Kurzątkowski, który 
powiedział, że Komisja Oświaty odbyła jedno posiedzenie między sesjami, członkowie 
Komisji spotkali się na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji Stałych w dniu 
24.11.2022 r., materiały zostały pozytywnie zaopiniowane, Komisja on-line pracuje nad 
planem pracy Komisji na rok 2023. Przewodniczący Komisji Oświaty w imieniu 
Komisji podzielił się informacją. Z programu „Sportowa Polska” – Programu Rozwoju 
Lokalnej Infrastruktury Sportowej zostało przyznane dofinansowanie na zadanie,  
o które zabiegała Komisji, chodzi o remont zespołu boisk sportowych przy ZS  
w Drawsku Pom. przy Połczyńskiej 7 na kwotę 1 mln 340 tys. zł.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że od początku kadencji Radni 
zabiegali o to, by zostały przyznane środki na modernizację tego boiska. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marka Banaszka i przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami. 

Głos zabrał Marek Banaszek - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji, który powiedział, że Komisja Skarg Wniosków i Petycji w okresie między 
sesyjnym nie miał żadnego posiedzenia, członkowie tej Komisji uczestniczyli  
w posiedzeniu wspólnym wszystkich Komisji Stałych.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w dniu 24.11.2022 r. odbyło 
się posiedzenie wszystkich Komisji Stałych Rady, posiedzeniu przewodniczyła Radna 
Genowefa Polak, która przekazała szczegółowe informacje na ten temat.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu ze względu na zmianę w porządku obrad ogłosiła 
15 minut przerwy.  

 

 

Punkt 8 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie  
z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest 
odwołanie Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu Drawskiego.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że przystępujemy obecnie do 
powołania Komisji Skrutacyjnej dla odwołania Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu 
Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w związku z tym należy 
powołać Komisję Skrutacyjną i zaproponowała, aby Komisja Skrutacyjna liczyła  
3 osoby. Następnie zapytała, czy są inne propozycje ? 

Nikt z Radnych żadnych propozycji nie składał.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią  
do przegłosowania liczby członków  Komisji Skrutacyjnej, czy jest taka zgoda Rady.  

Przewodnicząca Rady Powiatu zaproponowała, aby Komisja Skrutacyjna liczyła  
3 osoby. 
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Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła liczbę członków Komisji Skrutacyjnej. 

3 Radnych nie brało udziału w głosowaniu. (Radny M. Banaszek, Radny  
M. Nagórski, Radny C. Turczyk).  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na obecnych 17 Radnych, 
głosowało 14 osób, 14 głosów było „za”, 0 głosów „wstrzymujących” i  0 „przeciw”, 
czyli Komisja Skrutacyjna liczy 3 osoby. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zgłaszanie kandydatur do składu 
Komisji Skrutacyjnej. 

 
Głos zabrał Radny H. Szreta, który zgłosił kandydaturę Radnego Romualda 

Kurzątkowskiego i Radnej Grażyny Buczek.  
 
Głos zabrała Radna G. Buczek, która zgłosiła kandydaturę Radnego Marcina 

Krężla.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radny R. Kurzątkowski wyraża 
zgodę  na uczestnictwo w Komisji Skrutacyjnej? 
 

Radny Romuald Kurzątkowski wyraził zgodę.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radna G. Buczek wyraża zgodę  na 

uczestnictwo w Komisji Skrutacyjnej? 
 

Radna Grażyna Buczek wyraziła zgodę.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radny M. Krężel wyraża zgodę  na 

uczestnictwo w Komisji Skrutacyjnej? 
 

Radny M. Krężel wyraził zgodę.  
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 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Rada Powiatu przejdzie teraz 
do przegłosowania Komisji w składzie : 

 
Radny Romuald Kurzątkowski; 

Radna Grażyna Buczek; 

Radny Marcin Krężel.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy są jeszcze inne propozycje do składu? 

Nikt z Radnych innych propozycji nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
przegłosowania powołania Komisji Skrutacyjnej w składzie : Romuald Kurzątkowski, 
Grażyna Buczek i Marcin Krężel. 

 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosie „wstrzymującym się” 
przyjęła skład Komisji Skrutacyjnej. 

Na stan obecnych 17 Radnych głosowało 14 Radnych, nie głosowała Radna G. Buczek, 
Radny M. Nagórski, Radny C. Turczyk. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Komisję Skrutacyjną o wyjście na 
naradę w celu wyłonienia ze swojego grona Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Skrutacyjnej 

Głos zabrał Radny R. Kurzątkowski, która poinformował, że Komisja 
Skrutacyjna ze swego składu na Przewodniczącego Komisji wybrała Radnego 
Romualda Kurzątkowskiego, członkowie Radna Grażyna Buczek i Radny Marcin 
Krężel.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Przewodniczącego Komisji 
Skrutacyjnej Romualda Kurzątkowskiego o zapoznanie Radnych z zasadami 
głosowania przy odwołaniu Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu Drawskiego. 
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Głos zabrał Romuald Kurzątkowski, który zapoznał Radnych z zasadami 
głosowania przy odwołaniu Wiceprzewodniczącej  Rady Powiatu Drawskiego. 

Treść odczytanych zasad głosowania stanowi załącznik nr 16  do protokołu.   

Przewodnicząca Rady Powiatu przeczytała treść wniosku grupy Radnych  
o odwołanie Radnej Barbary Głowackiej, który wpłynął do Przewodniczącej Rady. 
Wniosek o odwołanie z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu Drawskiego 
Radnej Barbary Głowackiej. Na podstawie §11 ust. 5 Statutu Powiatu Drawskiego 
– Państwu odczytam- odwołanie Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 
następuje na wniosek ¼ ustawowego składu Rady w trybie określonym w ust. 1. 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że mamy zachowaną ilość osób, które 
podpisały wniosek, jest to 6 osób, czyli jest to więcej niż ¼ ustawowego składu 
Rady. Tryb określony w ustępie 1 mówi o tym, że wybiera się lub odwołuje 
bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego 
składu Rady w głosowaniu tajnym. „My niżej podpisani Radni Powiatu 
Drawskiego składamy wniosek o odwołanie Radnej Barbary Głowackiej z funkcji 
Wiceprzewodniczącej Rady. Uzasadnienie: Wniosek uzasadniamy utratą zaufania, 
niestosownym zachowaniem wpływającym na kształtowanie wizerunku całej Rady 
Powiatu oraz arogancją i brakiem obiektywizmu Radnej Barbary Głowackiej”. 
Podpisało 6 osób. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radna Barbara Głowacka chciałaby 
zabrać głos lub zająć stanowisko? 

Radna Barbara Głowacka oznajmiła, że nie chce zabrać głosu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała wszystkich Radnych, że Radny 
nie może brać udziału w głosowaniu, jeżeli dotyczy to jego interesu prawnego, nie może 
we własnej sprawie głosować.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do 
prac i przygotowanie kart do głosowania tajnego.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła członków Komisji Skrutacyjnej  
o przeprowadzenie procedury głosowania. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Romuald Kurzątkowski 
poinformował, że będzie rozdawał dla każdego Radnego karty do głosowania.     
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała Radnych czy chcą zadań jakieś 
pytanie, czy informację lub porozmawiać w tej kwestii? Proszę bardzo o zabieranie 
głosu.  

 Proszę bardzo. 

 Nikt z Radnych głosu nie zabierał.  

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wywoływał każdego z Radnych osobno, 
imiennie wręczając mu kartę do głosowania. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Romuald Kurzątkowski  
stwierdził, że głosowanie zostało zakończone.  

Radni, którzy oddali głos potwierdzili ten fakt swoim podpisem na liście. 

Treść listy potwierdzającej oddane głosy stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

  Po zakończonym głosowaniu przez wszystkich Radnych Przewodnicząca Rady 
Powiatu ogłosiła 5 minut przerwy i poinformowała, że Komisja Skrutacyjna opuści salę 
narad w celu przeliczenia głosów i sporządzenia protokołu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu wznowiła obrady  i poprosiła Przewodniczącego 
Komisji Skrutacyjnej Radnego Romualda Kurzątkowskiego  o przedstawienie wyników 
głosowania.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Romuald Kurzątkowski odczytał 
protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej LIV sesji Rady Powiatu Drawskiego w dniu  
25 listopada 2022 r. do przeprowadzenia głosowania tajnego celem odwołania Radnej 
Barbary Głowackiej z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu Drawskiego. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Romuald Kurzątrkowski 
poinformował Radnych, że na ogólny stan Rady Powiatu 17 Radnych, obecnych 
zgodnie z listą obecności jest 17 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Radny Cyryl Turczyk opuścił salę narad, wnosząc o odnotowanie tego faktu  
w protokole. Radna Barbara Głowacka została wyłączona z głosowania na podstawie 
art. 21 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym.  W głosowaniu za odwołaniem Radnej 
Barbary Głowackiej z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu oddano 15 głosów, 
w tym: głosów ważnych oddano: 15, głosów nieważnych oddano: 0, w tym: głosów 
„za” 11, głosów „wstrzymujących się” 2, głosów „przeciw” 2.  
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Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Romuald Kurzątkowski 
poinformował, że w  wyniku tajnego głosowania Radna Barbara Głowacka została 
odwołana z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu Drawskiego. Karty do 
głosowania są załącznikiem do niniejszego protokołu. Na tym protokół zakończono 
 i podpisano. Podpisało trzech członków Komisji Skrutacyjnej 

Protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej na LIV sesji Rady Powiatu Drawskiego 
w dniu 25 listopada 2022 r. do przeprowadzenia głosowania tajnego celem 
odwołania Radnej Barbary Głowackiej z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady 
Powiatu Drawskiego stanowi załącznik  nr 18 do protokołu. 

Karty do głosowania stanowią załącznik nr 19 do protokołu.   

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym uchwałę Nr LIV/351/2022 
Rady Powiatu Drawskiego w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu. 

Treść uchwały Nr LIV/351/2022 Rady Powiatu Drawskiego w sprawie odwołania 
Wiceprzewodniczącej Radu Powiatu stanowi załącznik nr 20 do protokołu.   

Radca Prawny Piotr Flatow podszedł do Przewodniczącej Rady i poprosił, by 
wprowadziła zmianę w zapisie §1 uchwały przez dopisanie po słowie w wyniku, wyrazu 
„głosowania tajnego”, zmieniając konstrukcję zdania, a nie sens.  

Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że w związku z tym, że Radna 
Barbara Głowacka została odwołana z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu 
mamy w uchwale Rady Powiatu z roku 2018 zapis mówiący o tym, że mamy 
Przewodniczącego Rady i dwóch Wiceprzewodniczących, w związku z tym dzisiaj 
musimy powołać na tę funkcję inną osobę.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, Radnych czy mają propozycje  
i kandydatury na Wiceprzewodniczącego Rady.   

Głos zabrał Radca Prawny Piotr Flatow, który powiedział, że jeśli dziś, to trzeba 
zgłosić wniosek formalny o wprowadzenie i rozszerzenie porządku obrad o wybór 
nowego Wiceprzewodniczącego Rady. 

Przewodnicząca Rady Powiatu złożyła wniosek formalny o wprowadzenie 
zmiany do porządku obrad sesji poprzez wprowadzenie w pkt. 8a porządku obrad -
Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
przegłosowania zmiany do porządku obrad sesji – umieszczenie w punkcie 8a 
porządku obrad punktu -Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu.  

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za”, przy  
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  0 głosach „przeciw” 
  1 głosie „wstrzymującym się”  
przyjęła zmianę do porządku obrad sesji polegającą na umieszczeniu w pkt. 8a porządku 
obrad sesji punktu- Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. 
 
 
Nieobecny Radny Cyryl Turczyk. Stan Rady 16 Radnych.  
Nie głosował Radny Mariusz Nagórski.  
 
 
Lista imiennego głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
Obowiązujący porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów : 

a) z LII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 21.10.2022 r. 
b) z uroczystej LIII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 08.11.2022 r. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
– druk nr  2935. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie między sesjami. 

8. Odwołanie Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu.  

8a. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu.  

9. Informacja o stanie środowiska w Powiecie Drawskim w roku 2021 – druk nr 
2936. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 
strzeżonym na 2023 rok  –  druk nr 2868; 

b) uchwalenia rocznego Programu współpracy Powiatu Drawskiego  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2023 – druk nr 2906; 

c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy w zakresie świadczenia usług 
publicznego transportu zbiorowego  –  druk nr 2889; 

d) wyrażenia woli zawarcia porozumienia przez Powiat Drawski z Powiatem 
Świdwińskim i Powiatem Kołobrzeskim dotyczącego powierzenia 
Powiatowi Drawskiemu przez Powiat Świdwiński i Powiat Kołobrzeski 
organizacji przewozów o charakterze użyteczności publicznej w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego – druk nr 2890; 
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e) określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
powiatu drawskiego – druk nr 2886; 

f) o zmianie uchwały w sprawie wyboru delegata Powiatu Drawskiego do 
Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania – druk nr 2876; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację 
zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób 
niepełnosprawnych w 2022 r. – druk nr 2910; 

h) zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2022 - druk nr  2927; 
i)  o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2022 – 2037 – druk nr 2928. 
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

12. Komunikaty i sprawy różne.  

13. Zakończenie sesji. 

 

 

Punkt 8a 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest wybór 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Drawskiego.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zgłaszanie kandydatur na 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Drawskiego.  

Głos zabrał Radny J. Kozłowski, który zaproponował kandydaturę Radnego 
Marcina Krężla na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zadała pytanie czy Pan Marcin Krężel wyraża 
zgodę na kandydowanie?  

Radny Marcin Krężel wyraził zgodę.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy są inne kandydatury?  

Nikt z Radnych nie zgłaszał innych kandydatur.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że nie zgłoszono więcej 
kandydatur i na podstawie §34 Statutu Powiatu Drawskiego poddaje pod głosowanie 
zamknięcie listy kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Radnego J. Kozłowskiego o krótki opis 
osoby- kandydata na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu.  
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Głos zabrał Radny J. Kozłowski, który powiedział, że w żadnym wypadku nie 
chciałby typować żadnych osób, ja wskazałem tylko kandydaturę,  która moim zdaniem 
spełnia wymogi i oczekiwania w tej funkcji. Pan Marcin Krężel jest młodym 
człowiekiem, zaangażowanym w samorząd, znamy jego prace- przynajmniej ja z dwóch 
Komisji, wydaje mi się osobą kompetentną i odpowiedzialną, na tym stanowisku, na tej 
funkcji powinien sobie dać radę. 

Głos zabrał Radny Z. Dudor, który powiedział, że z racji tego, że jesteśmy  
z jednego okręgu wyborczego, Pana Marcina Krężla znam dłużej niźli tylko przez 4 lata, 
przez które pracujemy wspólnie w Radzie Powiatu Drawskiego i w pełni popieram  
kandydaturę wskazana przez Pana Jacka, mogę powiedzieć, że jest człowiekiem bardzo 
otwartym, kontaktowym, z mieszkańcami pryncypialnym, prawdomównym, otwartym, 
niejednokrotnie mieliśmy okazję słyszeć jego wystąpienia i naprawdę jest to osoba 
godna zaufania do pracy jako Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Drawskiego.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania nad zamknięciem listy kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady 
Powiatu Drawskiego- jedna kandydatura w osobie Radnego Marcina Krężla.  

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za”, przy  
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się”  
zamknęła listę kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Drawskiego.  
 
Nieobecny Radny Cyryl Turczyk. Stan Rady 16 Radnych.  
Nie głosował Radny Mariusz Nagórski.  
 
 
Lista imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że przystępujemy obecnie do 
powołania Komisji Skrutacyjnej do wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 
Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w związku z tym należy 
powołać Komisję Skrutacyjną i zaproponowała, aby Komisja Skrutacyjna liczyła  
3 osoby. Następnie zapytała, czy są inne propozycje ? 

Nikt z Radnych żadnych propozycji nie składał.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zgłaszanie kandydatur do składu 
Komisji Skrutacyjnej. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zaproponowała Radnego Zbigniewa Dudora do 

składu Komisji Skrutacyjnej. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Radny Z. Dudor wyraża zgodę na 

kandydowanie. 
 
Radny Z. Dudor wyraził zgodę na kandydowanie.  

 
Głos zabrał Radny H. Szreta, który zgłosił kandydaturę Radnego Romualda 

Kurzątkowskiego i Radnej Grażyny Buczek.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Radna G. Buczek wyraża zgodę na 

kandydowanie. 
 
Radna G. Buczek wyraziła zgodę na kandydowanie.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Radny R. Kurzątkowski wyraża 

zgodę na kandydowanie. 
 
Radny R. Kurzątkowski wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią  
do przegłosowania liczby członków  Komisji Skrutacyjnej. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zaproponowała, aby Komisja Skrutacyjna liczyła  
3 osoby. 

 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła liczbę członków Komisji Skrutacyjnej do wyboru Wiceprzewodniczącego 
Rady Powiatu Drawskiego.  

Nieobecny Radny Cyryl Turczyk. Stan Rady 16 Radnych.  
Nie głosował Radny Mariusz Nagórski.  
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Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że  na 16 Radnych obecnych, 
głosowało 15 osób, 15 głosów było „za”, 0 głosów „wstrzymujących” i  0 „przeciw”, 
nie głosowała jedna osoba, czyli Komisja Skrutacyjna liczy 3 osoby. 
 

 
 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Komisja Skrutacyjna będzie 

liczyć 3 osoby i Rada Powiatu przystąpi  teraz do przegłosowania Komisji Skrutacyjnej 
w składzie : 

 
Radny Romuald Kurzątkowski; 

Radna Grażyna Buczek; 

Radny Zbigniew Dudor.   

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
przegłosowania powołania Komisji Skrutacyjnej w składzie : Romuald Kurzątkowski, 
Grażyna Buczek i Zbigniew Dudor. 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
przyjęła skład Komisji Skrutacyjnej. 

Na stan 16 Radnych obecnych, głosowało 15 Radnych, nie głosował Radny Mariusz 
Nagórski. Nieobecny Radny Cyryl Turczyk.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Komisję Skrutacyjną o wyjście na 
naradę w celu wyłonienia ze swojego grona Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej.  

Przewodnicząca Rady Powiatu przypomniała, że na sali narad jest obecnych  
17 Radnych uprawnionych do głosowania. Jest quorum do podjęcia decyzji.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Skrutacyjnej. 
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Głos zabrał Radny R. Kurzątkowski, który poinformował, że Komisja 
Skrutacyjna ze swego składu na Przewodniczącego Komisji wybrała Radnego 
Romualda Kurzątkowskiego, członkowie Radna Grażyna Buczek i Radny Zbigniew 
Dudor. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Przewodniczącego Komisji 
Skrutacyjnej Romualda Kurzątkowskiego o zapoznanie Radnych z zasadami 
głosowania przy wyborze Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Drawskiego. 

Głos zabrał Romuald Kurzątkowski, który zapoznał Radnych z zasadami 
głosowania przy wyborze Wiceprzewodniczącego  Rady Powiatu Drawskiego. 

Treść odczytanych zasad głosowania stanowi załącznik nr 25  do protokołu.  

 Głos zabrał Radny Marcin Krężel,, który poinformował Radę, że z własnej woli 
chciałby nie brać udziału w głosowaniu, wyłącza się z głosowania i opuścił salę narad.  

 Radny M. Krężel wyłączył się z głosowania, opuścił salę narad i oddał swoją 
kartę do głosowania Przewodniczącemu Komisji Skrutacyjnej.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do 
prac i przygotowanie kart do głosowania tajnego.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła członków Komisji Skrutacyjnej  
o przeprowadzenie procedury głosowania. 

 Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Romuald Kurzątkowski   
wywoływał każdego z Radnych osobno, imiennie wręczając mu kartę do głosowania. 
 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Romuald Kurzątkowski  
stwierdził, że głosowanie zostało zakończone.  

Radni, którzy oddali głos potwierdzili ten fakt swoim podpisem na liście. 

Treść listy potwierdzającej oddane głosy stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

  Po zakończonym głosowaniu przez wszystkich Radnych Przewodnicząca Rady 
Powiatu ogłosiła 5 minut przerwy i poinformowała, że Komisja Skrutacyjna opuści salę 
narad w celu przeliczenia głosów i sporządzenia protokołu.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu wznowiła obrady  i poprosiła Przewodniczącego 
Komisji Skrutacyjnej Radnego Romualda Kurzątkowskiego  o przedstawienie wyników 
głosowania.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Romuald Kurzątkowski odczytał 
protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej LIV sesji Rady Powiatu Drawskiego w dniu  
25 listopada 2022 r. do przeprowadzenia głosowania tajnego celem wyboru Radnego 
Marcina Krężla na funkcję Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu Drawskiego. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Romuald Kurzątkowski 
poinformował Radnych, że na ogólny stan Rady Powiatu 17 Radnych, obecnych 
zgodnie z listą obecności jest 17 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Radny Cyryl Turczyk nie pobrał karty do głosowania i wyłączył się z głosowania. 
Radny Marcin Krężel wyłączył się z głosowania i oddał Przewodniczącemu Komisji 
Skrutacyjnej kartę do głosowania. Na kandydata na Wiceprzewodniczącego Rady 
Powiatu Drawskiego Pana Marcina Krężla oddano 15 głosów: głosów nieważnych 
oddano: 0, głosów ważnych oddano: 15, w tym: głosów „za” 12, głosów 
„wstrzymujących się” 0, głosów „przeciw” 3.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Romuald Kurzątkowski 
poinformował, że w  wyniku tajnego głosowania na Wiceprzewodniczącego Rady 
Powiatu Drawskiego został wybrany Pan Marcin Krężel.. Karty do głosowania są 
załącznikiem do niniejszego protokołu. Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Podpisało trzech członków Komisji Skrutacyjnej 

Protokół Komisji Skrutacyjnej wybranej na LIV sesji Rady Powiatu Drawskiego 
w dniu 25 listopada 2022 r. do przeprowadzenia tajnego głosowania celem wyboru 
Radnego Marcina Krężla na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 
Drawskiego stanowi załącznik  nr 27 do protokołu. 

Karty do głosowania stanowią załącznik nr 28 do protokołu.   

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym uchwałę Nr LIV/351/2022 
Rady Powiatu Drawskiego w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu. 

Treść uchwały Nr LIV/352/2022 Rady Powiatu Drawskiego w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Radu Powiatu stanowi załącznik nr 29 do protokołu.   

 Przewodnicząca Rady Powiatu serdecznie podziękowała Radnej Barbarze 
Głowackiej za dotychczasową współpracę, pogratulowała Radnemu Marcinowi 
Krężlowi wyboru na Wiceprzewodniczącego Rady, życząc satysfakcji i dobrej pracy  
w imieniu wszystkich.  
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 Głos zabrał Radny M. Krężel, który powiedział, że bardzo dziękuje za zaufanie 
w związku z wyborem na stanowisko Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu oraz że 
tym samym chciałby złożyć rezygnację z członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
w związku z powołaniem na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu oraz na podstawie 
§ 51 1 ust. 3 Statutu Powiatu Drawskiego. 

Treść  złożonej rezygnacji z członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi 
załącznik nr 30 do protokołu.  

  

Punkt 9 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest informacja o stanie środowiska 
 w Powiecie Drawskim w roku 2021. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że sprawozdanie zostało 
przygotowane przez Panią Anną Bakierowską- Naczelnika Regionalnego Wydziału 
Monitoringu Środowiska w Szczecinie. W informacji tej zostały opisane następujące 
zagadnienia: jakość powietrza na obszarze powiatu drawskiego w roku 2021, jeziora na 
terenie powiatu drawskiego, wody podziemne w roku 2021, pola elektromagnetyczne 
na obszarze powiatu drawskiego w 4 punktach pomiarowych.  

 

 

Treść informacji o stanie środowiska w Powiecie Drawskim w roku 2021 stanowi 
załącznik nr 31 do protokołu.  

  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że materiał był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich Komisji Stałych jesteśmy rozgoryczeni, że co roku 
są te same problemy, że środowisko nasze jest skażone i biologicznie i chemicznie.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała o rozpoczęciu dyskusji nad 
informacją o stanie środowiska w Powiecie Drawskim w roku 2021. 

 

Głos zabrał Radny Z. Dudor, który powiedział: „Po raz czwarty mam okazję 
pracować nad tym dokumentem, corocznie to robimy i szczerze mówiąc jestem 
rozgoryczony, że pani Naczelnik Regionalnego Wydziału Monitoringu Ochrony 
Środowiska w Szczecinie nie znalazła dla nas czasu. W związku z tym składam 
propozycję Panie Starosto, żeby zorganizować celowe spotkanie Rady powiatu 
Drawskiego z panią Naczelnik w dogodnym dla niej czasie i wydaje się, że normalna 
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kadencja już by się skończyła, a my ani razu nie mieliśmy okazji z panią Naczelnik się 
spotkać. Za każdym razem, jak pochylamy się nad tym dokumentem jesteśmy 
zasmuceni tymi wynikami, ale odczucia wszystkich są takie, że chcieliby się spotkać  
z panią Naczelnik, by informacje wymienić twarzą w twarz, także apeluję do Pana 
Starosty, by takie spotkanie zorganizować. 

Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że nie tak to wygląda 
źle, w niektórych badaniach, które są pokazane, np. jezior, to są to wysokie klasy, bo te 
badania pokazują, że są pierwszej, drugiej klasy czystości, jeżeli porównalibyśmy 
środowisko na południu Polski, to nie ma porównania. Główny Inspektorat Ochrony 
Środowiska nie jest w stanie ogarnąć wszystkich badań i całego Powiatu Drawskiego, 
bo wiemy, że to są potężne koszty, dlatego te badania są robione wybiórczo i może 
dlatego ta ocena nie zawsze jest współmierna do tego. Wczoraj zostało powołane 
Lokalne Partnerstwo Wodne, to partnerstwo ma wśród swoich członków zarówno 
przedstawicieli rolnictwa, instytucji związanych z wodą, jak również nadleśnictw  
i samorządów i to Lokalne Partnerstwo Wodne powstaje w każdym powiecie, jest 
reprezentowane przez osoby fizyczne, jak i instytucje, Pan Starosta upoważnił, mnie  do 
reprezentowania Powiatu, wczoraj zostały wybrane władze tego partnerstwa, 
przewodniczącym został Pan Stanisław Baliński, wiceprzewodniczącym Pan  
Nowakowski, to jest Nadleśniczy Nadleśnictwa Złocieniec i sekretarzem szefowa ODR-
u Oddział w Złocieńcu. Zarząd zostanie zaproszony na konwent, główne zadanie 
Lokalnego Partnerstwa Wodnego będzie polegało na opiniowaniu różnych 
przedsięwzięć związanych wodą, z ochroną, z podniesieniem poziomu,  
z nawodnieniami, to porozumienie będzie mogło również występować z propozycjami 
zadań, które  są niezbędne. Tu się mówi o retencji, o naprawie różnego rodzaju 
przepustów, które kiedyś funkcjonowały, a dziś zostały zdewastowane.  

 

Następnie głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który powiedział: „Pani 
Przewodnicząca ja bym proponował, aby poszerzyć to spotkanie o przedstawiciela Wód 
Polskich, ponieważ Wody Polskie zarządzają wodami”.  

Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że terenie naszego 
powiatu mamy przedstawicieli z kilku okręgów, mamy kilka zlewni, ale może zaprośmy 
przedstawicieli tych największych.   

Głos zabrał Radny Z. Dudor, który powiedział: „Porównując w skali krajowej, to 
możemy być zadowoleni, że żyjemy w czystym środowisku. Chciałbym zwrócić uwagę 
na dwa aspekty, to, co Kolega Marek podkreślił, żeby Wody Polskie, gospodarzy, czy 
właścicieli wód zaprosić. W rokun2921 były przeprowadzane pomiary hałasu  
w Czaplinku na trzech ulicach, czyli droga nr 20 i droga nr 163i tu przekroczenia hałasu 
są rzędu 2,5- 3,7 decybela, natomiast na ul. Polnej od 0,9 do 1,7 decybela. Zastanawia 
mnie końcowa konkluzja- jak to się ma do tego, że z roku na rok natężenie ruchu 
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drogowego wzrasta, po prostu zwiększa się ilość pojazdów, być może cena 
wzrastającego paliwa spowoduje, że przerzucimy się na transport zbiorowy”. 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że hałas przy drodze jest wszędzie. 
Nasze środowisko naturalne jest bardzo dobrze zachowane, to, że są złe parametry to  
w odniesieniu do roku poprzedniego.   

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałaby zabrać 
głos?  

Nikt z Radnych głosu nie zabierał.  

 

Punkt 10 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku, jakim jest podjęcie uchwał. 

 
 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podęcia 

uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na 
parkingu strzeżonym na 2023 rok. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Wicestarostę 

W. Włodarczyka.  
 
Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że przedstawiliśmy 

Państwu projekt uchwały dostosowując do aktualnej sytuacji maksymalnych stawek  
w roku 2023 zawartych w obwieszczeniu Ministra, jak również do przedsiębiorcy 
wyłonionego w postępowaniu ofertowym, który świadczy nam te usługi, ten 
przedsiębiorca pochodzi z Drawska, jesteśmy po przetargu i musieliśmy dostosować te 
stawki,  które wyszły nam z przetargu do stawek, które obowiązywały wcześniej, czyli 
obowiązywały na rok 2022.  

 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała, że 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie pojazdu 
z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym na 2023 rok. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
   14 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr LIV/353/2022 w sprawie wysokości opłat za usunięcie pojazdu z 
drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym na 2023 rok. 
 

Jeden Radny M. Nagórski nie głosował.  
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy Powiatu Drawskiego  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego  na rok 2023.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Joannę 
Kuleszę- Głównego Specjalistę do spraw współpracy z organizacjami pozarządowymi 
 i przedsiębiorcami.  

 

Głos zabrała Pani J. Kulesza- Główny Specjalista do spraw współpracy 
 z organizacjami pozarządowymi i przedsiębiorcami, która powiedziała, że  materiał mój 
przedstawia program współpracy Powiatu Drawskiego z organizacjami pozarządowymi 
na rok 2023, jego głównym celem jest rozwój społeczeństwa obywatelskiego poprzez 
wzrost potencjału organizacji pozarządowych, podmiotów ekonomii społecznej  
i rozwój partycypacji obywateli – mieszkańców Powiatu Drawskiego. Program jest inny 
niż w poprzednich latach, jest tworzony na zasadach partycypacji. Partycypacja polega 
na tym, że podmioty traktują siebie po partnersku i uczestniczą w całym procesie 
dialogu, opracowanie tego programu trwało od diagnozy, poprzez identyfikację 
wyzwań, znalezienie rozwiązania problemów. Program został przystosowany do 
warunków, które nas czekają w roku 2023, czyli świadomość ograniczonych zasobów, 
które będziemy mieli do dyspozycji w przyszłym roku, bo drugie to brak stabilizacji 
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 i  konieczność  szybkiej reakcji na zmiany. W programie zostały zmienione kryteria 
oceny projektów. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy wiemy ile jest organizacji 
pozarządowych w Powiecie Drawskim.  

 

Głos zabrała Pani J. Kulesza- Główny Specjalista do spraw współpracy  
z organizacjami pozarządowymi i przedsiębiorcami, która powiedziała, że  186. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała, że 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia rocznego Programu 
współpracy Powiatu Drawskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego  na rok 2023.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 

projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
   14 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr LIV/354/2022 w sprawie uchwalenia rocznego Programu 
współpracy Powiatu Drawskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego  na rok 2023.  

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy w zakresie świadczenia 
usług publicznego transportu zbiorowego.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Wicestarostę 
W. Włodarczyka.  
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Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że odniesie się do 
uchwały na druku 2889, jak i druku nr 2890, bo są one ze sobą powiązane, w trakcie 
konsultacji transportu zbiorowego, ten, który obsługiwany i finansowany jest przez 
Powiat Drawski, zarówno z dopłat, które wynikają maksymalnie 3 zł do kilometra.  
Z tych konsultacji wypłynął jeden wniosek, gdzie mieszkańcu wnosili o uruchomienie 
dawnych linii, które łączyły nasz Powiat z Kołobrzegiem i ten wniosek jest 
procedowany, zostały również takie uchwały przesłane do Powiatu Świdwińskiego i do 
Powiatu Kołobrzeskiego- Rady tych Powiatów będą podejmowały podobne uchwały, 
konsekwencją tego jest przesłanie dla tych Rad Powiatów, zarówno jednej, jak i drugiej 
porozumienia, które będzie wynikało, że my będziemy operatorem. Wniosek 
motywowany był przez mieszkańców tym, że chodzi o dostępności do szpitala 
 i specjalistów z terenu kołobrzeskiego.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała, że 

Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
w zakresie świadczenia usług publicznego transportu zbiorowego.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 

projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
   14 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr LIV/355/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
 w zakresie świadczenia usług publicznego transportu zbiorowego.  

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia przez Powiat Drawski  
z Powiatem Świdwińskim i Powiatem Kołobrzeskim dotyczącego powierzenia 
Powiatowi Drawskiemu przez Powiat Świdwiński i Powiat Kołobrzeski organizacji 
przewozów o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że uzasadnienie do uchwały 
przedstawił już Wicestarosta W. Włodarczyk,, następnie odczytała projekt uchwały 
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 i poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia woli 
zawarcia porozumienia przez Powiat Drawski z Powiatem Świdwińskim i Powiatem 
Kołobrzeskim dotyczącego powierzenia Powiatowi Drawskiemu przez Powiat 
Świdwiński i Powiat Kołobrzeski organizacji przewozów o charakterze użyteczności 
publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 

projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
   14 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr LIV/356/2022 w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia 
przez Powiat Drawski z Powiatem Świdwińskim i Powiatem Kołobrzeskim 
dotyczącego powierzenia Powiatowi Drawskiemu przez Powiat Świdwiński i Powiat 
Kołobrzeski organizacji przewozów o charakterze użyteczności publicznej w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego. 

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin aptek na terenie powiatu drawskiego.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Wicestarostę 
W. Włodarczyka.  

 
Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że kompetencja 

podjęcia uchwały i uwzględnienia harmonogramu pracy aptek to wyłączność Rady 
Powiatu w postaci uchwały. W związku z tym po konsultacji i po weryfikacji 
istniejących aptek oraz uzyskaniu konsensusu przyjęliśmy na Zarządzie harmonogram 
pracy aptek. Uchwała ta wraz z harmonogramem została zaakceptowana przez 
właścicieli aptek, Burmistrzów oraz Izbę Aptekarską.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
projektu uchwały? 
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Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin aptek na terenie powiatu drawskiego.  

 

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
   13 głosami „za” przy 
     1 głosie „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr LIV/357/2022 w sprawie określenia rozkładu godzin aptek na 
terenie powiatu drawskiego.  

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie wyboru delegata Powiatu Drawskiego do 
Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią 
Agnieszkę Brzeźniakiewicz – Naczelnika Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu.  

 

Głos zabrała Pani A. Brzeźniakiewicz- Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju 
Powiatu, która powiedziała, że w 2019 r. Rada Powiatu Drawskiego w drodze uchwały 
wybrała delegata do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania, został nim 
Wicestarosta Pan Mariusz Nagórski. W związku z odwołaniem Pana Mariusza 
Nagórskiego z funkcji Wicestarosty Powiatu Drawskiego zasadna jest zmiana uchwały 
i wybór nowego delegata. Funkcję tę powierza się obecnemu Wicestaroście Panu 
Waldemarowi Krzysztofowi Włodarczykowi.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie wyboru delegata Powiatu Drawskiego do 
Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 
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Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
   14 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr LIV/358/2022 o zmianie uchwały w sprawie wyboru delegata 
Powiatu Drawskiego do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 

  

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 42 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań 
z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych  
w 2002 roku. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Ewę 
Grzesiuk- referenta ds. osób niepełnosprawnych w Powiatowym Centrum Pomocy 
Rodzinie w Drawsku Pomorskim.  

 

Głos zabrała Pani E. Grzesiuk- referent ds. osób niepełnosprawnych  
w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim, która powiedziała, 
że zostały zwiększone środki finansowe Funduszu o 99 001 zł, w tym: 1 zł na zadania 
inne niż WTZ i 99 000 zł na działalność Warsztatów Terapii Zajęciowej w Czaplinku  
z filią w Kaliszu Pomorskim, w związku z czym wzrasta o 1 800 zł roczny koszt pobytu 
jednego uczestnika w warsztacie terapii zajęciowej i wynosi 25 896 zł poprzednio 
wynosił 24 096 zł. Łącznie w Warsztatach uczestniczy 55 osób niepełnosprawnych,  
w tym: 35 osób w WTZ w Czaplinku i 20 osób  niepełnosprawnych w filii w Kaliszu 
Pomorskim. Przekazując powyższe środki Fundusz rekomenduje wykorzystanie ich  
w pierwszej kolejności na uregulowanie należności wynikających z zaległych opłat, np. 
na pokrycie kosztów energii elektrycznej, transportu. W następnej kolejności na 
finansowanie wynagrodzeń kadry zaangażowanej w proces rehabilitacji uczestnika 
warsztatu. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim proponuje 
dokonać przesunięć środków PFRON pomiędzy zadaniami z rehabilitacji społecznej:  
- z zadania dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów                                     
w turnusach rehabilitacyjnych, w związku z niższymi kosztami  uczestnictwa 10 osób 
w turnusach rehabilitacyjnych i rezygnacją z turnusu 1 osoby niepełnosprawnej dokonać  
przeniesienia kwoty 1 509,50 zł na zadanie dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 
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rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom  
niepełnosprawnym na podstawie odrębnych przepisów,                                                                  
- 1 zł wynikający z różnicy przekazanych środków przez PFRON przeznaczyć na 
zadanie dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty 
ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom  niepełnosprawnym na 
podstawie odrębnych przepisów. Podział środków PFRON na zadaniach z rehabilitacji 
społecznej, kształtuje się następująco: 
                                                                                                                                   
działalność Warsztatów Terapii Zajęciowej w Czaplinku z filią w Kaliszu Pomorskim                   
–  1 424 280 zł,                                                                                                                                         -
dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach                  
rehabilitacyjnych – 361 650,50 zł,                                                                                                          
- dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne  
i środki pomocnicze przyznawane osobom  niepełnosprawnym na podstawie odrębnych 
przepisów   -  266 367,58 zł,                                                                                                                                         
- dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych, w komunikowaniu się  
i technicznych, w związku z indywidualnymi potrzebami osób niepełnosprawnych –  
286 240 zł. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała, że 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału 
środków PFRON na realizację zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudnianie osób niepełnosprawnych w 2002 roku. 

 

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
   14 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr LIV/359/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie podziału środków 
PFRON na realizację zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie 
osób niepełnosprawnych w 2002 roku. 

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 44 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie zmiany w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2022.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Joannę 
Andrykowską- Skarbnika Powiatu. 

 

 Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która powiedziała, że dokonuje się 
zmian w planie dochodów budżetowych w wyniku zwiększenia planu dochodów 
 z tytułu podziału rezerwy subwencji ogólnej na rok 2022 na realizację zadań bieżących 
z zakresu prowadzenia Domów Pomocy Społecznej w kwocie 94.777,00 zł, zwiększenie 
planu dochodów na rok 2022  z tytułu dofinansowania z Ministerstwa Obrony 
Narodowej i Ministerstwa Edukacji na zadania oświatowe pn'' Strzelnica w powiecie 
drawskim 2022" w kwocie 124.000 zł, "Mundury" dla uczniów przygotowania 
wojskowego w kocie 134.336,00 zł oraz na realizację wycieczek szkolnych w ramach 
przedsięwzięcia "Poznaj Polskę" w kwocie 155.000,00 zł, zwiększenie planu dochodów 
z tytułu wpłat rodziców do przedsięwzięcia  "Poznaj Polskę" w kwocie 87.657,00 zł,  
zmniejszenie planu dochodów z tytułu dotacji na projekt pn "Budowa Regionalnej 
Infrastruktury Informacji Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego", 
którego realizacja zostanie przeniesiona na rok 2023o kwotę 247.000,00 zł, zwiększenie 
planu dochodów związane z zawartym porozumieniem między Powiatem  
a Samodzielnym Publicznym   ZOZ w celu wspólnej realizacji zadania pn. 
"Modernizacja budynku przy ulicy Obrońców Westerplatte 11- na potrzeby Centrum 
Zdrowia Psychicznego  o kwotę 35 i przez Towarzystwo Ubezpieczeń Wzajemnych   
w ramach za powstałą szkodę tj. uszkodzonej matrycy w laptopie w PDDS ORK 
Drawsko Pomorskie na kwotę 1.169,00 zł, zwiększenie planu dochodów z tytułu 
otrzymanych środków  z Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Czaplinku  
na wypłatę świadczeń rodzinnych dla obywatela Ukrainy  opiekuna tymczasowego 
przebywającego na terenie powiatu drawskiego w kwocie 3.546,36 zł, zwiększenie 
planu dochodów z tytułu środków przyznanych  przez FPRON na realizację pilotażu 
Standardów funkcjonowania Warsztatów Terapii Zajęciowej w ZPET Bobrowo  
w kwocie 69.500,00 zł oraz zwiększenia kwot  środków przyznanych  na uczestnika 
WTZ w wysokości 101.475,00 zł, zwiększenie planu dochodów z tytułu transzy na 
zakończenie projektu POWER  w  Zespole Szkół w Kaliszu Pomorskim o kwotę 
7.405,40 zł, zwiększenie planu dochodów budżetowych z tytułu wypracowanych ponad 
plan środków ZDP w Drawsku Pomorskim na kwotę 100.963,33 zł, zwiększenie planu 
dochodów budżetowych z tytułu dotacji otrzymanej z państwowego funduszu celowego 
na realizację zadań bieżących  Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  
w Drawsku Pomorskim na kwotę 56.434,00 zł.  Dokonuje się zmian w planie wydatków 
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budżetowych, w wyniku otrzymanych dochodów, zgodnie z ich przeznaczeniem oraz 
na wniosek Kierowników, Dyrektorów i naczelników wydziałów Starostwa.  

 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała, że 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie zmiany w budżecie Powiatu 
Drawskiego na rok 2022.  

 Rada Powiatu w obecności 12 Radnych: 
   12 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr LIV/360/2022 w sprawie zmiany w budżecie Powiatu Drawskiego 
na rok 2022.  

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 46 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2022-2037. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Joannę 
Andrykowską- Skarbnika Powiatu. 

 

Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która powiedziała, że Wieloletnia 
Prognoza Finansowa Powiatu Drawskiego na lata 2022-2037 jest odzwierciedleniem 
zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2022, te zmiany prezentuje tabela nr 1- 
zmiany w dochodach i wydatkach w roku 2022, w objaśnieniach do przyjętych wartości 
Wieloletniej Prognozy Finansowej, ponadto dokonano zmiany w zakresie 
przedsięwzięcia „Budowa regionalnej infrastruktury informacji przestrzennych 
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Województwa Zachodniopomorskiego” z uwagi na podpisany aneks do projektu  
i przeniesienie dochodów i wydatków z roku 2022 na rok 2023.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała, że 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2022-2037. 

Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
   13 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr LIV/361/2022 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2022-2037. 

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 48 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Skarg, Wniosków im Petycji. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w związku z tym, że Radny 
Marcin Krężel złożył rezygnację z członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wniosła 
o zmianę do porządku obrad sesji, aby uchwałę w sprawie odwołania członka Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji umieścić w punkcie 10 ppkt.j porządku obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
przegłosowania zmiany do porządku obrad sesji- umieszczenie w pkt. 10 ppkt j. projektu 
uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
   13 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się”  
przyjęła zmianę do porządku obrad sesji polegającą na umieszczeniu w pkt. 10 ppkt. j 
porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 
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Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 50 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała szczegółowo rezygnację Pana Marcina 
Krężla z członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
projektu uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała projekt uchwały i poinformowała, że 
Radni przystąpią do podjęcia uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 

Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
   12 głosami „za” przy 
     0 głosach „przeciw” i 
     0 głosach „wstrzymujących się”  
podjęła uchwałę Nr LIV/362/2022 w sprawie odwołania członka Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 

Stan Rady 13 Radnych. Nie głosował Radny Marcin Krężel.  

 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 51 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 

 

Punkt 11 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim są odpowiedzi na interpelacje 
 i zapytania. 
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Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który odpowiadając na interpelację 
Radnej G. Polak, dotyczącej Komisji wspólnej- pierwszy z wniosków, który padł, czyli 
wniosek Radnego M. Tobiszewskiego, że w protokole zostały przytoczone przepisy na 
podstawie których przeprowadzono kontrolę w PCPR, proszę wskazać które przepisy 
naruszyły kontrolowane osoby. Wicestarosta W. Włodarczyk powiedział, że odniesie 
się teraz do Pani Dyrektor- Zarząd Powiatu Drawskiego uchwałą Nr 593/2022 z dnia  
15 listopada 2022 r. rozwiązał umowę o pracę z Dyrektor PCPR – w tym miejscu 
Wicestarosta przeczytał całą Uchwałę Nr 593/2022 Zarządu Powiatu Drawskiego z dnia 
15 listopada 2022 r. w sprawie rozwiązania umowy o pracę z Dyrektorem Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pom. 

Treść  Uchwały Nr 593/2022 Zarządu Powiatu Drawskiego z dnia  
15 listopada 2022 r. w sprawie rozwiązania umowy o pracę z Dyrektorem 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pom. stanowi załącznik nr 53 
do protokołu.  

Następnie w odniesieniu do wniosku Radnego K. Korczyńskiego, aby zwrócić 
się do Starosty o ustosunkowanie się osobiste Pani Dyrektor oraz Zastępcę  
i Koordynatora projektu w zakresie nieprawidłowości, za które zostały uznane za 
odpowiedzialne Wicestarosta W. Włodarczyk powiedział, że w tej chwili takie wnioski 
są szykowane i one zostaną skierowane w poniedziałek zarówno do zastępcy PCPR i do 
koordynatora. Wniosek  następny, to jest pytanie Radnego M. Nagórskiego, czy  
w Starostwie istnieje dokument z ROPS mówiący o nieprawidłowościach dotyczących 
działalności RCK w Drawsku Pom. – taki dokument nie istnieje.  

Odnosząc się do interpelacji Radnego H. Szrety Wicestarosta W. Włodarczyk 
powiedział, że przedstawimy tą sprawę do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 
 i Autostrad, zarówno jeśli chodzi o ulicę Czaplinecką i ulicę Drawską i jednocześnie 
też, jeśli chodzi o ulicę Czaplinecką i ograniczenie prędkości do 70 km, bo faktycznie 
za ul. Myśliwską już ten znak nie obowiązuje, powinien być on powtórzony.  

W nawiązaniu do interpelacji Radnego K. Korczyńskiego Wicestarosta  
W. Włodarczyk powiedział, że  odbiór drogi Drawsko- Gudowo planowany jest na dzień 
19 grudnia 2022 r. i wszyscy Państwo otrzymacie zaproszenie.  

 

Punkt 12 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  



39 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że w dniu 02.11.2022 r. wpłynęło 
do Rady Powiatu pismo Wojewody Zachodniopomorskiego informujące  
o opublikowanej w Dzienniku Ustaw ustawie z dnia 7.10.2022 r. o zmianie niektórych 
ustaw w celu uproszczenia procedur administracyjnych  dla obywateli  
i przedsiębiorców, na mocy której do ustawy z dnia 2.03.2020 r. o szczególnych 
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-
19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych  przepisowi 
art. 15 zzx ust. 2 nadano brzmienie: „2.O zdalnym trybie obradowania decyduje organ 
stanowiący  jednostki samorządu terytorialnego albo inny organ działający kolegialnie, 
w głosowaniu jawnym” (art.45 pkt 3). 

 

Treść odczytanego pisma Wojewody stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

 

Głos zabrał Wicestarosta W. Włodarczyk, który powiedział, że ta sytuacja 
dotyczy też Zarządu i my też możemy to zrobić, ale każdorazowo, indywidualnie 
podejmujemy decyzje, nie da się tego zrobić inaczej. Każdorazowo na sesji możecie 
Państwo podejmować uchwałę, że każda następna sesja będzie sesją możliwą zdalną. 

Głos zabrał Radca Prawny Piotr Flatow  który powiedział, że musi być inicjatywa 
uchwałodawcza, z inicjatywą podjęcia takiej uchwały może wystąpić grupa Radnych  
o przeprowadzenie sesji w trybie zdalnym. Bez takiej inicjatywy sesja przebiega 
stacjonarnie.  

Głos zabrał radny Z. Dudor, który powiedział: „W uzupełnieniu rozkładu godzin 
aptek już na etapie, gdy na Zarządzie pracowaliśmy nad projektem uchwały, zdziwiło 
mnie, że musimy za każdym razem zmieniać i niestety jeśli którykolwiek podmiot 
wypadnie z tego harmonogramu/grafiku niestety za każdym razem będziemy musieli 
podejmować uchwały.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  
w sprawach różnych.  

Nikt z Radnych głosu nie zabierał.  
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Punkt 13 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
o godzinie 12:53 zamknęła LIV sesję Rady Powiatu Drawskiego 
 i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 
 

    Protokołowała              Przewodnicząca Rady 

 

Joanna Rudziewicz            Urszula Ptak 

 

 


